
 

 

Číslo zápisnice: SDV SK 01/2024 
 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou 

 
 
Názov športovej organizácie: Slovenská kanoistika – sekcia divokých vôd 
 
Názov zasadajúceho orgánu: Výkonný výbor sekcie divokých 
vôd Slovenskej kanoistiky  
 
Miesto konania zasadnutia: Bratislava 
Deň konania zasadnutia: 23.1.2024  
Čas začiatku zasadnutia: 10:00 hod Čas ukončenia zasadnutia: 17:30 hod 
  

Predsedajúci: Martin Stanovský Zapisovateľ: Martin Stanovský ml. 
 
Členovia orgánu zúčastnení na zasadnutí:  

1. Martin Stanovský   
2. Róbert Orokocký 
3. Igor Ižo 
4. Jaroslav Slúčik 
5. Renáta Daníková (online) 
 

   
 
Ostatní: 

1. Martin Vesel  
2. Martin Stanovský ml. 
3. Matúš Štulajter 
4. Ivan Cibák 
5. Alexander Slafkovský st. 
6. Ján Stanko 

 
 
Ospravedlnení:  
 
 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 3  
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ:  

❏ ÁNO 
❏ NIE  

Počet členov/hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 3  
 
Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na prípravu 
zasadnutia dodržaná  

❏ BOLA 
❏ NEBOLA  

SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA:  



 

 

1. Kontrola úloh 
2. Komisie 
3. Prijatie zástupcov klubu KTKLM 
4. Príprava rozpočtu 
5. Rôzne 

  
PODKLADY K JEDNOTLIVÝM BODOM ROKOVANIA:  

❏ podklady boli zaslané elektronicky k bodom  
❏ podklady boli predložené na zasadnutí k bodom  
❏ podklady k jednotlivým bodom sú archivované elektronicky na sekretariáte 

sekcie divokých vôd Slovenskej kanoistiky, príp. ich schválená výsledná podoba 
zverejnená na webovej stránke www.canoe.sk  

 
 
 
ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA: 
 

 
1. Úvod 
 
Martin Stanovský st. informoval o podpise zmluvy s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu 
a športu s aktuálnou výškou nápočtu príspevku pre Slovenskú kanoistiku nižšou takmer 
o 400 000€. Vedenie sekcie divokých vôd v tejto súvislosti absolvovalo stretnutie so Štátnym 
tajomníkom pre šport na ktorom im bolo dané na vedomie, že tým že Prezident SK M. Haviar 
podpísal zmluvu bez výhrad, nie je možné už rokovať o zmene.  
Predseda SK-SDV oznámil členom VV, že M. Haviar podpísal zmluvu bez informovania 
vedenia sekcie divokých vôd a tým dostal celé hnutie do nekomfortnej situácie. V súčasnosti 
však vyvíjame maximálne úsilie na ďalšie dofinancovanie. 
 
 
Martin Stanovský ml. informoval o stave a prebratí účtovníctva SK novou účtovnou firmou, 
ktorá bola vybraná spoločne s vedením sekcie hladkých vôd na základe vypísaného 
výberového konania v Decembri 2023 v súvislosti s ukončením pracovného pomeru bývalou 
účtovníčkou na vlastnú žiadosť ku koncu roka 2023. Vzhľadom na veľkosť a komplexnosť celej 
agendy, viaceré procesy stále prebiehajú a taktiež v spolupráci s Kontrolórom SK V. 
Goruškom pracujeme na ďalšom zefektívnení ekonomických a účtovných procesov. 
 
 
Martin Stanovský st. informoval o poslednom zasadnutí Prezídia Slovenskej kanoistiky, na 
ktorom Prezident SK M. Haviar zablokoval kooptáciu člena Prezídia za sekciu divokých vôd 
a opakovane tým porušil Stanovy Slovenskej kanoistiky. Následne však po mesiaci od konania 
zasadnutia M. Haviar oznámil e-mailom, že sa rozhodol, že na najbližšom prezídiu už môžeme 
podať návrh na kooptáciu. 
VV sa uzniesol na doriešení tejto situácie s vedením sekcie hladkých vôd a poveril členov 
Prezídia SK za sekciu divokých vôd  návrhom kooptácie tretieho člena Prezídia SK za sekciu 
divokých vôd na najbližšom zasadnutí Prezídia SK.  
 
 
2. Kontrola úloh 
 
VV si prešiel kontrolu úloh z minulých VV. Termíny sú splnené resp. úlohy prebiehajú. 
 



 

 

3. Komisie 
 
Komisia klubov, mládeže a vzdelávania 
 
Predsedníčka Komisie klubov mládeže a vzdelávania R. Daníkova informovala VV o prebiehu 
kompletnej revízie licencií aktívnych trénerov. Ďalej informovala VV o pripravovanom spustení 
grantovej výzve pre kluby. Grantová výzva bude zverejnená na webovej stránke sekcie 
a ďalšie informácie poslané e-mailom priamo na kluby. 
 
VV zobral na vedomie 
 
 
Súťažná komisia 
 
Predseda Súťažnej komisie I. Ižo informoval o stave príprav súťažnej sezóny 2024. 
 
 
Komisia vrcholového športu 
 
VV elektronicky schválil Smernicu o pobytových nákladoch pre rok 2024 
 
Hlasovanie: Za: 4, Proti: 1, Zdržal sa: 0  
VV schválil  
 
 
Predseda KVŠ R. Orokocký predložil na schválenie Nominačné kritéria do RD SR Canoe 
slalom 2024. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
VV jednohlasne schválil  
 
 
Róbert Orokocký informoval o príprave  elektronického žiadankového systému, ktorý bude 
spustený od 22. februára 2024. 
 
VV zobral na vedomie 
 
 
 
Komisia NeOH disciplín 
 
Predseda Komisie NeOH disciplín predložil na schválenie VV Nominačné kritériá pre 
zaradenie do  RD, RD23  a RDJ  v zjazde a šprinte pre rok 2024. 
 
Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
VV jednohlasne schválil  
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

4. Prijatie zástupcov klubu KTKLM 
 
VV prijal zástupcov klubu KTKLM: Ivan Cibák, Alexander Slafkovský st., Ján Stanko. 
 
Ivan Cibák informoval úvodom prítomných o zmene vedenia klubu a správnej rady klubu 
KTKLM. Následne predstavil zloženie organizačného výboru a rozpočet Majstrovstiev Sveta 
Juniorov a do 23 rokov v L. Mikuláši. Ďalej, informoval že organizačný výbor podujatia nezískal 
žiadneho významnejšieho partnera či sponzora podujatia a v aktuálnom finančnom 
zabezpečení OV nie je schopný zorganizovať toto podujatie. Predseda OV Alexander 
Slafkovský st. požiadal VV o zabezpečenie sumy vo výške minimálne 160 000€ na 
dofinancovanie podujatia.  
 
Martin Stanovský ml. informoval prítomných o podaní žiadosti o dotáciu na Ministerstvo 
školstva, vedy, výskumu a športu v minulom roku. Ďalej informoval, že vedenie sekcie 
divokých vôd absolvovalo viaceré stretnutia a rokovania s budúcim Ministrom CRaŠ, Štátnym 
tajomníkom pre šport ako aj generálnym riaditeľom sekcie pre šport a aktuálne čakáme na 
vznik nového Ministerstva cestovného ruchu a športu, ktoré prevezme agendu dotácii. 
 
Ivan Cibák sa obrátil na VV s potrebou dofinancovania prevádzky systému prečerpávania vody 
v AVS L. Mikuláš.  
 
 
 
5. Príprava rozpočtu 
 
Predseda SK-SDV požiadal členov VV na predloženie štruktúrovaných rozpočtov za každú 
komisiu a taktiež o nutností optimalizácie nákladov vzhľadom na aktuálnu výšku dotácie. 
 
 
 
6. Rôzne 
 
Výkonný výbor sa zaoberal žiadosťou Lukáša Giertla, ku ktorej zaujal nasledovné stanovisko: 
 
VV nebude brániť športovcom OH tímu pokiaľ sa rozhodnú aby im v rámci organizácie príprav 
pomáhal L.Giertl. Vzhľadom na významne nižšiu dotáciu z MINEDU a súvisiacu potrebu 
optimalizácie rozpočtu zväzu momentálne nie je priestor pre vytvorenie novej pozície. V 
prípade, že jednotliví tréneri potrebujú ďalšieho administratívneho pracovníka do vlastného 
realizačného teamu, VV odporúča si ho zaradiť do financovania z projektu Top 
Team.  Zároveň však dodáva, že všetky náležitosti spojené s prípravami na OH vie zväz dodať 
v aktuálnom nastavení aj bez takéhoto ďalšieho pracovníka. 
 
Róbert Orokocký je poverený komunikáciou so SOŠV aj účasťou na zasadnutiach štábu OH 
Paríž 2024. V prípade potreby VV je otvorený tomu aby sa na jednotlivých rokovaniach 
zúčastnil aj zástupca trénerov alebo jeden z trénerov maximálne však v počte jedna osoba. 
 
Sústredenia v dejisku hier 24.-29.jún a 8.-13.júl sú financované a koordinované na základe 
požiadaviek OH tímu zväzom. Všetky ostatné sústredenia sú organizované na úrovni Toptímu 
alebo vrcholových stredísk. Samotné olympijské hry sú koordinované SOVŠ. Dátum nástupu 
na OH je na základe požiadaviek 19.júla. 
 
VV pripomína stanovisko zo zasadnutia VV z 11.12.2023: 
VV odporúča trénerom olympionikov aby si medzi sebou určili vedúceho, ktorý ich bude 
zastupovať̌. Súvisí to aj s limitovanou možnosťou účasti na hrách, pretože vzhľadom k 
nízkemu počtu účastníkov hier za Slovensko budú obmedzené počty účasti realizačných tímov 



 

 

tzn., že dostať na OH na štyroch športovcov požadovaných sedem členov realizačného tímu 
bude nesmierne náročné, keď podľa aktuálnych informácii v dátumoch 30.7.-5.8. bude 
najväčší dopyt v slovenskom tíme po akreditáciách typu Ao. V ideálnom prípade by bola 
vhodná kumulovaná funkcia viacerých pozícií. Pomohlo by nám aj zisk ďalších dvoch 
miesteniek z crossu. 
 
Hlasovanie o žiadosti Lukáša Giertla: 
Za: 0 
Proti: 5 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 

 
 
__________________                       __________________ 
 

Zapisovateľ       Martin Stanovský 


